



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 14:e september 2022 kl. 17:30

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Jakob Larsson [JL]
Vice ordförande: Anja Tomovic [AT]
Ekonomiansvarig: Casper von Schenck [CVS]
SAMO: Moa Sidhagen [MS]
Arbetsmarknadsansvarig: Adam Blomgren [AB]
Utbildningsansvarig: Leonard Bagiu [LB]
Informationsansvarig: Emil Berzelius [EB]

Föredragande:

Formalia

- §1. Mötets öppnande** [JL]
Jakob Larsson förklarar mötet öppnat kl. 17:44
- §2. Val av mötessekreterare** [JL]
Mötet väljer Emil Berzelius till sekreterare
- §3. Val av justeringsperson** [JL]
Mötet väljer Casper von Schenck till justeringsperson
- §4. Eventuella adjungeringar** [JL]
Inga adjungeringar
- §5. Godkännande av dagordningen** [JL]
Mötet godkänner dagordningen
- §6. Föregående protokoll (220824)** [EB]
Mötet godkänner föregående protokoll 220824

Informationsfrågor

- §7. Meddelanden**
- a. *Ordförande* [JL]
Mejlände, möten, KU, efterfrågar styrelsemöte 28/9-22
- b. *Vice ordförande* [AT]

Mötesordförande (Jakob Larsson)

Justeringsperson (Casper von Schenck)

Sekreterare (Emil Berzelius)



Jobbat med aspningschema, möten

- c. *Ekonomiansvarig* [EVC]
Dagligt arbete. Anordnat bokförings-kväll med kommittéernas kassörer
- d. *SAMO* [MS]
Påbörjat ändring av jämH's instruktioner. Möte med husservice. SU extrainsatt möte. Incidenthantering. Mailat nyantagna. Lämnat in kontaktlista till husservice. Påbörjar arbete om ändring av stadga/reglemente. Dagligt SAMO arbete - Möten JämH Uppstartsmöte + dagligt arbete
Planering ang torsdag. Påbörjat incidenthanteringsplan för styret. SU1 möte. Påbörjat arbete angående skyddsron.
- e. *Arbetsmarknadsansvarig* [AB]
Daglig arbete i HARM. möte med L's. ArmU. Jobbar med att få bidrag för lokalhyra. Beställt profilkädrer till styret. köpt sladd till styret-högtalare.
- f. *Utbildningsansvarig* [LB]
Dagligt arbete, jakt på studentrepresentanter, UU1, representanter för PA-rekrytering, möten EDIT-I, utbildning SnH 25/9, möte med David
- g. *Informationsansvarig* [EB]
Maillistor, namn i drive, dagligt arbete

Beslutsfrågor

- §8. **Bidragsansökan - HD** [JL]
Bidrag för bord/stolar till HD but outside.
Beslut:
• Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet.
- §9. **Bidragsansökan - NollK** [JL]
Bidrag för prisökning av sladdar till sektionens högtalarsystem.
Beslut:
• Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet

Mötesordförande (Jakob Larsson)

Sekreterare (Emil Berzelius)

Justeringsperson (Casper von Schenck)



§10. Bidragansökan - Harm

[JL]

Bidrag för teambuilding

Beslut:

- Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet

Diskussionsfrågor

§11. Incidenthantering

[JL]

Bakgrund: bättre kontinuitet kring incidenthantering.

Diskussion kring hur styret bör hantera incidenter.

SAMO planerar ta fram ett förslag till incidenthanteringsplan.

Styret samlar underlag och information från mottagningen.

§12. Lustgas

[JL]

Styret har tillsammans med PAs diskuterat frågan kring lustgas och kommit fram till att H-sektionen ställer sig starkt emot användandet av lustgas i skolans miljöer samt i profil/kommitékläder.

§13. Maskinprogrammets framtid

[LB]

Maskin/H-maskins PA har påbörjat arbete med att slå ihop H-maskin och civilingenjör-maskinprogrammet och vill se att liknande skulle hända på andra program.

I praktiken skulle detta innebära att istället för att söka 3- eller 5årigt program sökes istället maskiningenjör. Under det andra studieåret görs ett val ifall en kandidatexamen plockas ut eller ifall man läser en komplett civilingenjör. En följd av detta är också att studenter som läser högskoleingenjörer maskin skulle försvinna från H-sektionen.

§14. FT

[JL]

Frågan angående upprustning av FT diskuterades och styret kom fram till att sätta processen i verkstad på riktigt

[JL]

§15. Bunkern bokning

- **Privat?**
- **GU?**

Styret kommer tills vidare inte att hyra ut privat eller till andra skolor/kommitéer. Styret kommer tilldela rustet ansvar av bunker bokningar.

Formalia

[JL]

Mötesordförande (Jakob Larsson)

Sekreterare (Emil Berzelius)

Justeringsperson (Casper von Schenck)



§16. Övriga frågor

Moa: Köksansvarig

Svar: Moa gör ett schema med köksansvar i styret.

Moa: Skyddsron

Svar: Skyddsron kommer ske 21/10-22 09:00-12:00

§17. Nästa möte (220928)

§18. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§19. Mötets avslutande

Jakob förklarar mötet avslutat kl. [20:32]

Mötesordförande (Jakob Larsson)

Justeringsperson (Casper von Schenck)

Sekreterare (Emil Berzelius)